

共同指導老師之個人資料表 Personal Data Sheet of Co-Advisor

一、基本資料：

Basic information:

中文姓名 Chinese name		英文姓名 English name	
國籍 Nationality		性別 Gender	<input type="checkbox"/> 男 <input type="checkbox"/> 女 <input type="checkbox"/> Male <input type="checkbox"/> Female
聯絡地址 Contact address	出生日期 Birth date 年 月 日 MM/DD/YYYY		
聯絡電話 Contact tel. no.	(公) (Public)	(宅 / 手機) (Home/ Mobile)	
傳真號碼 Fax no.		E-Mail	

二、主要學歷：由最高學歷依次填寫，若仍在學者，請在學位欄填「肄業」。

Main academic qualifications shall be filled in in order from the highest academic qualifications. If you are still studying, please fill in " undergraduate" in the degree column.

學校名稱 Name of school	國別 Nationality	主修學門系所 Department/ Institution of Major	學位 Degree	起訖年月(西元年/月)Starting and ending year and month (year/month)
				自 ____ / ____ 至 ____ / ____ From/ ____ to ____ / ____
				自 ____ / ____ 至 ____ / ____ From/ ____ to ____ / ____
				自 ____ / ____ 至 ____ / ____ From/ ____ to ____ / ____
				自 ____ / ____ 至 ____ / ____ From/ ____ to ____ / ____

三、現職及與專長相關之經歷：指與研究相關之專任職務，請依任職之時間先後順序由最近者往前追溯

Current position and experience related to expertise, referring to full-time positions with regard to research. Please follow the time sequence in office, starting with the most recent one.

服務機構 Service organization	服務部門 / 系所 Service department/ institution	職稱 Job title	起訖年月(西元年/月)Starting and ending year and month (year/month)
現職 Current job			
經歷 Experience			
			自 ____ / ____ 至 ____ / ____ From/ ____ to ____ / ____
			自 ____ / ____ 至 ____ / ____ From/ ____ to ____ / ____
			自 ____ / ____ 至 ____ / ____ From/ ____ to ____ / ____
			自 ____ / ____ 至 ____ / ____ From/ ____ to ____ / ____

四、專長：請自行填寫與研究方向有關之學門及次領域名稱。

Expertise: Please fill in the name of the school and sub-field related to the research direction.

五、論文著述：

Thesis and writing:

(一) 請詳列個人最近五年內發表之學術性著作，包括：期刊論文、專書及專書論文、研討會論文、技術報告及其他等，並請依各類著作之重要性自行排列先後順序。

Please list the academic works published by the individual in the last five years in detail, including: journal papers, special books and papers, seminar papers, technical reports and others, and please arrange the order according to the importance of each type of literary work.

(二) 各類著作請按發表時間先後順序填寫。各項著作請依作者姓名(按原出版之次序)、出版年、月份、題目、期刊名稱(專書出版社)、起迄頁數之順序填寫，**被接受刊登尚未正式出版者請附被接受函。**

Please fill in various works in the order of publication time. Please fill in all works in the order of the author's name (according to the order of original publication), publication year, month, title, journal name (book publisher), and inclusive pagination. **Those who have been accepted for publication but not yet officially published, please attach an acceptance letter.**

期刊論文/Publication